

# HIGHLIGHT

## Men's Idris 3in1 Parka IV

find out  
more:



Vielseitiger 3in1 Parka für Herren  
Versatile 3in1 parka for men

 VAUDE

Wasserdicht, winddicht und atmungsaktiv  
Waterproof, windproof and breathable

Innen- und Außenjacke können  
solo getragen werden  
Inner and outer jacket can be  
worn separately

Hauptmaterial aus recyceltem  
Polyester hergestellt  
main material made from  
recycled polyester



*Creating circularity can change our world.*

Outdoor-Produkte recyceln und somit im Kreislauf zu halten, ist eine große Herausforderung. Denn Outdoor-Ausrüstung wird meistens aus vielen verschiedenen Materialien hergestellt, um höchste Funktionalität zu bieten. Und diese Vielfalt verhindert, dass die Ausrüstung am Ende des Produktlebens einfach recycelt werden kann. Doch wir denken um! Mit unseren RETHINK!-Produkten gehen wir die ersten Schritte in Richtung Recyclingfähigkeit, indem wir die Produkte im Sinne der Kreislaufwirtschaft umstellen:

Recycling outdoor products and keeping them in the circular economy is a major challenge. These type of products are usually made of many different materials to provide maximum functionality and this heterogeneity prevents them from being easily recycled at the end of their product life. But we've been thinking outside the box! With our RETHINK! products, we're taking the first steps toward complete recyclability by converting over to products fully aligned with the circular economy:

Stretch functionality ensured  
by special yarns or construction  
made from 100% PET

Zippers converted to PET polyester

All Main Fabrics and Insulations  
are made from 100% rec. PET